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Protokół z posiedzenia nr XII Rady Dzielnicy Sławin w dniu 02.03.2020 r. 

 

Miejsce posiedzenia: ZS nr 12 ul. Sławinkowska 50 w Lublinie. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.20 Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 

Protokolant obrad: M. Tarkowska 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XI Posiedzenia Rady. 

4. Rezerwa celowa dzielnicy na rok 2020 – podział, uchwała. 

5. Informacje o działaniach Rady między posiedzeniami. 

6. Informacje i dyskusje o bieżących sprawach istotnych dla mieszkańców dzielnicy: 

 ul. Zielone Wzgórza – sposób organizacji przejścia pieszo-rowerowego; 

 konflikt w Zespole Szkól nr 12; 

 rozprawa w NSA w Warszawie w sprawie zaskarżenia przez firmę Interbud 

braku zgody Rady Miasta Lublin na budowę budynków na terenie zielonym 

przy ul. Relaksowej; 

 wybór firmy projektowej i terminy przygotowania dokumentacji dla planowanej 

budowy ulicy, która ma połączyć ul. A. Zelwerowicza i ul. Sławinkowską; 

 inne sprawy związane z bezpieczeństwem lub utrzymaniem porządku. 

7. Budżet obywatelski – stan realizacji projektów z poprzednich edycji, regulamin            

i terminy w roku 2020. 

8. Wolne wnioski, informacje i zapytania. 

9. Zakończenie posiedzenia.  

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad1. Przewodnicząca M. Pietrzela otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy 

wypowiadając formułę: „Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. Następnie 

stwierdziła na podstawie listy obecności, że w tym momencie w posiedzeniu 

uczestniczy 9 członków Rady Dzielnicy, co stanowi wymagane quorum. Lista 

obecności członków Rady (zał. Nr 1). W posiedzeniu jako goście uczestniczyli też 

radni Rady Miasta J. Mach I M. Bubicz oraz mieszkańcy dzielnicy (Lista gości – zał. 

Nr 2). 

 

Ad 2. Przewodnicząca odczytała  przekazany porządek posiedzenia i zadała pytanie, 

czy są propozycje zmian. Zgłoszeń nie było. Przewodnicząca poddała pod 

głosowanie zaproponowany porządek obrad. Porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie (9 głosów za). 
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Ad 3. Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do projektu protokołu                            

z posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin nr XI z dnia 03.02.2020 r. Nikt nie zgłosił uwag. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt protokołu. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie (9 głosów za przyjęciem). 

Ad 4.   Na posiedzenie przybyło 4 kolejnych członków Rady. Przewodniczący 

Zarządu R. Osiak przypomniał, że mieszkańcy dzielnicy mieli też możliwość 

zgłaszania propozycji do Rady w okresie od września 2019 do stycznia 2020 roku 

(komunikat na stronie dzielnicy i na tablicy ogłoszeń Rady). Rada dyskutowała nad 

propozycjami zadań m.in. na posiedzeniach Rady w dniach: 7.01 i 3.02.2020 oraz na 

posiedzeniach Zarządu Dzielnicy w dniach:14.11.2019, 28.01 i 18.02.2020. 

Konsultowano też proponowane zadania z członkami Rady zamieszkałymi blisko ich 

lokalizacji.  

Przewodniczący Zarządu zasięgał też informacji o możliwości realizacji i wstępnych 
kosztach zadań u pracowników ZDiM w Lublinie.  

Na posiedzeniu Zarządu w dniu 18.02.2020, w oparciu o wcześniejsze dyskusje      
i uzyskane informacje, przygotowano propozycji zadań na kwotę 140 tys. zł:  

 Wymiana nawierzchni ul. J. Lisa (od nr 11 do nr 26) oraz wymiana nawierzchni 

wylotów 3 sięgaczy ul. Tulipanowej – kwota 120 tys. zł 

 Montaż barierek na chodniku przy jezdni ul. Świerkowej (po stronie szkoły, 

naprzeciw posesji od nr 28 do nr 34) - kwota 8 tys. zł. 

 Poszerzenie chodnika na odcinku ul. Willowej (w pobliżu przejścia dla 

pieszych obok kościoła) – kwota 12 tys. zł.  

Pozostałe środki można podzielić później. Wskazanie miejsc lokalizacji ławek wiąże 

się: z ich lokalizacją na gruncie gminy i zgodą użytkownika (przeważnie ZDiM oraz 

wydziału UM, który będzie miał je na stanie i będzie je konserwował). Przeznaczenie 

środków na promocję budżetu obywatelskiego w dzielnicy wymaga też uzgodnień 

formalnych.  

W dyskusji zabierali głos członkowie Rady (m.in. w sprawie barierek przy            

ul. Świerkowej – J. Jabłoński, w sprawie remontu ulic na osiedlu Sławin –                           

Z. Rzączyńska, w sprawie przeznaczenia środków z rezerwy na promocję Budżetu 

Obywatelskiego w dzielnicy – D. Wójcik, w sprawie poszerzenia chodnika przy               

ul. Willowej i likwidacji nieużywanego kiosku na prasę – M. Pietrzela). 

Następnie M. Pietrzela odczytała przygotowany projekt Uchwały w sprawie 

wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane przez 

jednostki pomocnicze w roku 2020 następnie poddała ją pod głosowanie. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie (13 głosów za). 

Ad 5. Na posiedzenie przybył kolejny członek Rady.  

Działania Rady między posiedzeniami omówił przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

1. Do UM przekazano dokumenty z poprzedniego posiedzenia Rady, informację           

o terminie bieżącego posiedzenia Rady. Zaktualizowano strony internetowe 

Dzielnicy. Przygotowano i przesłano członkom Rady dokumenty na bieżące 

posiedzenie. 
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2. Otrzymana korespondencja: 

 Sprawozdanie z wykonanych czynności w 2019 roku przez dzielnicowego 

straży miejskiej miasta Lublin w dzielnicy Sławin.  Sprawozdanie przesłano do 

zapoznania członkom RD; 

 odpowiedź RD Czechów Pd (dotyczy uwag RD Sławin do Apelu o poprawę 

bezpieczeństwa na ul. Boh. Września) – akceptacja dla uwag zawartych               

w piśmie; 

 odpowiedź ZDiM w sprawie wjazdu do Stokrotki przy ul. Sławinkowskiej – 

informacja i załączniki graficzne; 

 odpowiedź Wydziału Zarzadzaniem Ruchem Drogowym i Mobilnością UM 

Lublin w sprawie lokalizacji luster na zakrętach ul. Sławinkowskiej – ponownie 

odpowiedź negatywna; 

 materiały reklamowe z Fundacji Wolności; 

 prośba o umieszczenie informacji na stronie dzielnicy o projekcie Dom 

Zmysłów, dotyczącym zajęć (m.in. z języka migowego), które będą się 

odbywały w bibliotece przy ul. Relaksowej w okresie marzec-lipiec. 

3. Przekazana korespondencja: 

 Mieszkance ul. Świerkowej wysłano odpowiedź na jej maila dotyczącego 

utrudnień i zagrożeń na tej ulicy (naprzeciw wejścia do szkoły) z powodu nie 

korzystania przez rodziców z parkingu podczas dowozu i odbierania dzieci 

(odpowiedziała M. Pietrzela). 

 Pismo do Z-cy prezydenta miasta, radnych i Wydziału Zarządzaniem Ruchem 

Drogowym i Mobilnością UM Lublin w sprawie uwzględnienia przejścia 

rowerowego przez ul. Zielone Wzgórza. Niemal w tym samym czasie w tym 

miejscu dokonano kontrowersyjnego ustawienia barierek w pobliżu tego 

przejścia. 

 Wysłano odpowiedź na ponowienie propozycji zmiany organizacji ruchu            

na części ul. Kasztelańskiej przez administratora jednej ze wspólnot. 

4. Przewodniczący Zarządu uczestniczył w dyskusji publicznej nad projektem 

zmiany mpzp w rejonie ulic: Poligonowej i A. Zelwerowicza. Nie było uwag do 

projektu. 

5. Przygotowywano i uzgadniano sprawy związane z I Turniejem Szachowym 

Dzielnicy Sławin ( D. Starczewski, M. Pietrzela, R. Osiak). 

6. Odbyło się spotkanie dyrekcji Zespołu Szkół nr 12, władz oświatowych miasta, 

służb porządkowych, Rady Rodziców i rodziców uczniów w sprawie organizacji 

szkoły, poziomu nauczania, zapewnienia bezpieczeństwa i innych spraw.                 

W spotkaniu uczestniczyło też 6 członków Rady (w tym 4, których dzieci 

uczęszczają lub uczęszczały do tej szkoły). 

7. Przewodniczący Zarządu został zaproszony przez mieszkańców na spotkanie          

u prezydenta miasta w sprawie rozprawy przed NSA w Warszawie dotyczącej 
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odmowy RM Lublin na budowę przez firmę Interbud przy ul. Relaksowej oraz 

utrudnień dla mieszkańców z powodu prowadzonej budowy przy ul. Altanowej 

oraz na spotkanie w tej sprawie z radcą UM. 

8. Przewodniczący Zarządu kontaktował się z pracownikami ZDiM w sprawie wycen 

zadań drogowych planowanych do realizacji z rezerwy celowej dzielnicy. 

Przygotował załączniki mapowe i wstępne wyceny. 

9. Odbyło się posiedzenie Zarządu Dzielnicy, w którym omawiano otrzymaną                  

i wysłaną korespondencję, konflikt w ZS nr 12 oraz propozycje do rekomendacji 

realizacji z rezerwy celowej dzielnicy. 

10. Przewodniczący Zarządu wraz i innymi przedstawicielami rad dzielnic 

uczestniczył w programie w TVP Lublin poświęconemu rozwojowi Lublina. 

11. W ubiegłym tygodniu odbyły się 2 sesje Rady Miasta Lublin, podczas których 

poruszano tematy i podejmowano decyzje istotne dla mieszkańców dzielnicy 

Sławin. 

 

Ad 6 Rada dyskutowała o bieżących sprawach dzielnicy: 

 ul. Zielone Wzgórza – sposób organizacji przejścia pieszo-rowerowego. 

Idea zagrodzenia drogi serwisowej w tym miejscu jest słuszna, lecz przejście 

dla pieszych i wyodrębnione przejście dla rowerów powinno powstać nieco 

bliżej ul. Poligonowej (obecna lokalizacja przejścia i jednego sygnalizatora 

świetlnego przy wjeździe na ul. Zielone Wzgórza wynika z wycofania ze 

względu na użytkowanie dawniej przez pojazdy drogi serwisowej ul. 

Poligonowej a po zagrodzeniu przejazdu pojazdów przez barierki lokalizacja 

jest mało zasadna). Piesi chodzą częściowo po trawniku z uwagi na 

konieczność skręcenia w głąb ul. Zielone Wzgórza po małej szerokości 

chodnika po stronie południowej tej ulicy. Nie wydzielono równolegle do 

przejścia przejazdu rowerowego. Na temat konieczności wydzielenia 

przejazdu jeszcze przed ustawieniem barierek Rada Dzielnicy skierowała 

stosowne pismo do władz miasta. 

W dyskusji (J. Mach, G, Orłowski, M. Pietrzela) poruszono też problem 

terminów odbiorów tej ulicy który się wydłuża. Przewodnicząca Rady M. 

Pietrzela zaproponowała, aby w kwietniu br. dokonać wizji lokalnej na ul. 

Zielone Wzgórza i Relaksowej (sprawy związane z oznakowaniem ulic i inne).  

 W czasie posiedzenia Rady przyszły na spotkanie członkinie Rady Rodziców 

ZS nr 12. Poprosiły o zabranie głosu w celu omówienia konfliktu w ZS nr 12. 

Przewodnicząca udzieliła im głosu. Panie zostawiły pisma informujące o 

sytuacji panującej w szkole. Przewodnicząca zadeklarowała, że przekazane 

materiały prześle do wiadomości członków Rady. 

 W dniu 04.03.2020 r. ma być ogłoszona decyzja NSA w Warszawie w sprawie 

skargi Interbudu na brak zgody Rady Miasta dla inwestycji przy ul. Relaksowej 

(inwestycja zgłoszono w trybie tzw. Lex deweloper); 
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 Na ostatniej sesji Rada Miasta Lublin nie wyraziła zgody w sprawie inwestycji 

przy ul. Slawinkowskiej (inwestycja zgłoszono w trybie tzw. Lex deweloper); 

 Omówiono informacje o projektowaniu dalszego ciągu ul .A. Zelwerowicza (do 

ul. Zbożowej); 

 Na ostatniej W sobotę 04.04.2020 r. odbędzie się I Turniej Szachowy. 

Organizuje w imieniu Rady D. Starczewski. Wspomogą go młodsi koledzy             

z Rady. 

Ad 7 Budżet Obywatelskiego 

 Ciąg do ul. Skowronkowej – ma realizować Wydział Inwestycji i Remontów 

UM, 

 Ścieżka rowerowa ul. Północna – przygotowano dokumentację projektową, 

jest dość duża szansa, że do końca czerwca br. zostanie wykonana (R. 

Osiak), 

 Park Linowy przy ul. Kasztelańskiej – brak zgody członków wspólnoty. Radny 

G. Orłowski poinformował radnego M. Bubicza, że zwracał się dwukrotnie             

z pismem do Z-cy Prezydenta A. Szymczyka w imieniu wspólnoty w sprawie 

informacji o realizacji Parku linowego i nie otrzymał odpowiedzi. Radny                

M. Bubicz zadeklarował, że zainterweniuje w tej sprawie. 

Ad. 9 Przewodnicząca Rady M. Pietrzela stwierdziła wyczerpanie porządku 

posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 20.55. 

 

Protokołowała: Monika Tarkowska. 

                           (-) 

Załączniki: 

1) Lista obecności RD Sławin na XII posiedzeniu w dniu 02-03-2020 r. 

2) Lista gości na XII posiedzeniu RD Sławin w dniu 02-03-2020 r. 

3) Uchwała Nr 14/X/2020 Rady Dzielnicy Sławin z dnia 02-03-2020 w sprawie 

wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane 

przez jednostki pomocnicze w roku 2020. 

 

 

       

    Protokół zatwierdzony w dniu  18.05.2020 r. 

Przewodnicząca Rady 
     Dzielnicy Sławin 
                  (-) 
  Małgorzata Pietrzela 
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